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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2019/20:270 Gårdars lönsamhet och livsmedelsstrategin

Lönsamheten för våra svenska gårdar viker, och då försvårar regeringen för 
livsmedelsstrategin.

Skattehöjningen på diesel vid årsskiftet leder till att de satsningar som nu görs i 
handlingsplan 2 finansieras av gårdarna själva. 

Detta görs när lönsamheten är låg. Målen med strategin är långt fram i tiden, 
men då måste det också finnas gårdar kvar som kan producera kraftigt ökad 
mängd livsmedel. 

Jag vill därför fråga statsrådet Jennie Nilsson: 

 

1. Hur tänker statsrådet skapa förutsättningar för ökad lönsamhet för våra 
svenska gårdar på kort sikt? 

2. Är det statsrådets position att endast en kraftig storleksrationalisering är 
lösningen på livsmedelsstrategins mål om att öka produktionen, eller vad avser 
statsrådet att göra för att ge förutsättningar för ökad produktion?

………………………………………

John Widegren (M)
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